
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 20.02.2023 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu. 

6. Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy Suchy Las. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Pągowska otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek został przyjęty 

jednomyślnie. 

Ad. 5. 

Protokół z 11.01.2023 roku został przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. 6. 

• Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

 

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023. 



Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały i odpowiedziała na pytania członków komisji. Na 

pytania dotyczące projektu uchwały odpowiedziała również BI A. Szczęsna. 

  

Przewodnicząca J. Pągowska poprosiła wójta o informację w kwestii audytu spójności i kompatybilności 

sieci systemów informatycznych i nie uzyskawszy odpowiedzi zapytała kogo można zaprosić w celu 

omówienia tematu? Wójt G. Wojtera, odpowiedział, że na pewno pełną informację będą w stanie 

przedstawić p. K. Jankowiak wraz z p. Sz. Ciupakiem.  

 

Przewodnicząca J. Pągowska złożyła formalny wniosek dotyczący zmiany nazwy zadnia w budżecie z: 

IRK-000-2023-0009 Suchy Las budowa boiska do mini koszykówki na Terenie Aktywnej Edukacji na: 

Suchy Las projekt pełnowymiarowego boiska do koszykówki na Terenie Aktywnie Edukacji.  

Wniosek został przyjęty jednomyślnie.  

 

Radny J. Dudkiewicz poprosił panią Skarbnik i członków komisji, aby zastanowili się, czy wskaźnik 

wypracowania kwoty na zadania lokalne nie powinien być zrewidowany/zindeksowany? Radny 

zaproponował, aby w aktualnym budżecie znaleźć ekstra punkt, aby pomóc jednostkom, bo nie starczy 

im pieniędzy na m. in. działania integracyjne. Radna W. Prycińska przypomniała, że odpowiedź na 

poruszony temat została już udzielona na sesji mówiąca o tym, że budżet gminy nie jest z gumy i inflacja 

dotknęła wszystkich. Radny T. Sztolcman odpowiedział, że nad wnioskiem radnego J. Dudkiewicza 

należy się pochylić, ale rozważnie.  

 

Na posiedzenie komisji przybyli: p. K. Jankowiak i p. Sz. Ciupak. 00:49:40 

 

Przewodnicząca J. Pągowska poprosiła K. Jankowiak i Sz. Ciupaka o informację w kwestii audytu 

spójności i kompatybilności sieci systemów informatycznych (dołączenie do audytu jednostek: CUW, 

GOS I OPS) w związku z tym, że wójt powiedział, że pani Kamila i pan Szymon są najlepszymi adresatami 

pytań dotyczących tego zagadnienia. Wójt G. Wojtera wyprzedzając odpowiedź osób przybyłych 

wskazał, że p. Kamila i p. Szymon są najlepiej przygotowanymi merytorycznie pracownikami do tego, 

aby odpowiedzieć na pytania, które się w tym obszarze pojawią, natomiast jest to audyt wewnętrzny 

wykonywany przez audytora wewnętrznego z podparciem specjalistów, którzy ten audyt wykonują. 

Merytorycznie najlepiej w temacie zorientowani są p. Kamila i p. Szymon, ale należy pamiętać, że jest 

to audyt przeprowadzany przez audytora wewnętrznego w obszarze na co dzień zarządzanym przez 

wydział organizacyjny. Pani K. Jankowiak dodała, że urząd jest jedną z jednostek 

kontrolowanych/audytowanych i na początku audytu zasygnalizowała, że jeżeli ma on objąć całą 

gminę, to brakuje jeszcze trzech jednostek wymienionych powyżej. Badane są polityki i sieć. Audyt trwa 

od września. Audyt robi p. Dolatkowska z uczestnictwem firmy zewnętrznej JTC. Radny T. Sztolcman 

zapytał w jakim celu przeprowadzany jest ten audyt? P. Jankowiak odpowiedziała, że to pytanie nie 

jest do niej, a raczej do pani audytor ale przypuszcza, że u podstaw audytu leży spójność we wszystkich 

jednostkach, przygotowanie do ewentualnych ataków hackerskich i nadążanie za rozwojem. Wójt G. 

Wojtera dodał, że na sesji przekaże informację do kiedy przedłużona jest umowa dotycząca audytu. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 4 głosami za, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

• Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchy Las na lata 

2023-2035. 



Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały i odpowiedziała na pytania członków komisji.  

 

Projekt uchwały nie został zaopiniowany w związku z potrzebą wyjaśnienia kwoty 178 tys. zł. 

Wyjaśnienia zostaną przedstawione na sesji.  

 

• Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Złotkowo Zachód – teren aktywizacji gospodarczej. 

Przewodnicząca J. Pągowska przypomniała przebieg spotkań z mieszkańcami, które odbyły się w 

Złotnikach i w Golęczewie oraz złożyła formalny wniosek o podział miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na część północną (teren znajdujący się nad drogą S11) z 

pominięciem części południowej od strony ul. Kochanowskiego.  

 

Radny M. Przybylski zaznaczył, że odbyły się dwa spotkania na których mieszkańcy wyrazili swoje 

obawy związane z mającą się pojawić inwestycją. Na spotkaniach wystąpił inwestor z bardzo 

merytorycznym i rzetelnym przedstawieniem tego, co zamierza budować. Radny jednak nie bardzo 

rozumie wniosek przewodniczącej J. Pągowskiej. Przewodnicząca wyjaśniła, że chodzi przede 

wszystkim o zmianę granic opracowania planu.  

 

Radny J. Dudkiewicz jako przewodniczący KPPiSK poprosił członków komisji, aby wysłuchali tego o czym 

mieszkańcy mówili na ww. spotkaniach. Chodzi przede wszystkim o komunikację i ul. Nowoobornicką 

i wpięcie się w układ drogi powiatowej ul. Sobocką. Wywołanie planu z podziałem na dwie cześć 

powinno zawierać element komunikacyjny. Radny zaapelował o uwzględnienie tej kwestii. Radna A. 

Ankiewicz również przychyliła się do wydzielenia/podzielenia/ogrodzenia omawianego terenu. Należy 

się skupić na głosach mieszkańców w kwestii ulicy Starosobockiej z jej nowym przebiegiem.  

 

NPP A. Serafin poinformowała członków komisji, że urząd z panem wójtem szykuje się do spotkania z 

dyrektorem KOWR w temacie przejęcia terenu z przeznaczeniem na pas zieleni izolacyjnej. Na początku 

powinno dość do rozmowy, a następnym krokiem będzie wystąpienie na piśmie.  

 

Przewodnicząca J. Pągowska zasugerowała, że działka 393/1 blokuje przejęcie działek na drogi wzdłuż 

ul. Kochanowskiego i dobrze byłoby nie odkładać zbyt długo w czasie wszczęcia drugiej części planu i 

umożliwić mieszkańcom, którzy są przed działką 393/1 uzyskanie całej dogi, która będzie własnością 

gminy i umożliwić podział i sprzedaż działek. Potrzeba zmiany planu w tej kwestii wyraźnie wybrzmiała 

na spotkaniu w Złotnikach.  

 

Radna W. Prycińska zaznaczyła, że radni odwlekają inwestora bardzo długo. Radna była na jednym ze 

spotkań z mieszkańcami i chyli czoła przed kulturą osobistą inwestora, przed tym jak został przepytany 

i jak mu „zaglądano w kieszeń” i oznajmiła, że inwestycja jest jak najbardziej na miejscu i przyniesie 

gminie wiele korzyści. Radna zapytała, czy wniosek przewodniczącej J. Pągowskiej o zmianę granic to 

zabieg, aby ponownie odwlec w czasie całą procedurę, czy jednak ją przyspieszyć? Radna A. Ankiewicz 

odpowiedziała, że służy to przyspieszeniu. NPP A. Serafin poinformowała członków komisji, że jeżeli 

chodzi o kwestię z przygotowaniem materiałów, to w dniu odbywającego się posiedzenia komisji 

otrzymają oni zmienione granice planu i zmienione nieco uzasadnienie.  

 



Przewodnicząca J. Pągowska odnosząc się do wypowiedzi radnej W. Prycińskiej zaznaczyła, że dwa 

miesiące nie są jakąś tragedią dla inwestora i zgadza się z tym, że mieszkańcy mają prawo wiedzieć, a 

wyrażonych na spotkaniach obaw było znacznie więcej niż się spodziewała. Przedstawienie prezentacji 

przez pracowników NPP dało jasność, że rola mieszkańców w dalszym procedowaniu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego jest jak najbardziej możliwa i realna.  

 

NPP A. Serafin przedstawiła na prezentacji nowe granice planu.  

 

Wniosek przewodniczącej J. Pągowskiej o zmianę granic planu zagospodarowania przestrzennego 

Złotkowo Zachód – teren aktywizacji gospodarczej został przyjęty jednomyślnie. 

 

Radny T. Sztolcman nawiązując do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu pn. Karty 

Mieszkańca Gminy Suchy Las „SLjestemstąd” zapytał, czy radni mogą zobaczyć projekt regulaminu i 

poprosił o przysłanie projektu regulaminu drogą mailową, aby móc się z nim zapoznać do dnia sesji?  

 

Radny T. Sztolcman nawiązując do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu pn. Karty 

Mieszkańca Gminy Suchy Las „SLjestemstąd” zapytał, czy radni mogą zobaczyć projekt regulaminu. 

Radny T. Sztolcman zaznaczył, że „w projekcie uchwały jest napisane, że regulamin zarządzeniem 

przygotuje wójt. Czy my przed przyjęciem uchwały moglibyśmy zobaczyć jakiś projekt tego regulaminu. 

Jeżeli ma być zarządzeniem przyjęty jakiś regulamin, to zakładam że albo on już powstaje, albo już jest 

gotowy”. Wójt G. Wojtera odpowiedział: „jest”. Radny T. Sztolcman poprosił o przysłanie radnym 

projektu regulaminu drogą mailową, aby mogli się z nim zapoznać do dnia sesji i aby wiedzieli nad czym 

głosują. 

 

W nagraniu nie słychać wypowiedzi wójta dotyczącej ostatniego zdania z wypowiedzi pana radnego T. 

Sztolcmana.  

 

Ad. 7 – 9. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Pągowska 

 

 


